
 

1  Pozvánka na zasadnutie Prezídia SZFB Edícia 2023 

 

 
 
 

Pozvánka na zasadnutie Prezídia SZFB 
 

 

V zmysle stanov SZFB Vás pozývam na zasadnutie P-SZFB, ktoré sa uskutoční 

v  pondelok dňa 3. apríla 2023 o 11:00 h 

v Bratislave, sekretariát SZFB, Junácka 6. 

 

 

 
 
 
S pozdravom     
 
                                                                          
                                              
 
 
 

    Mgr. Martin Kopejtko 
     prezident Slovenského zväzu florbalu 

 
 
V Bratislave, dňa 27. marca 2023 

 



 

1  Program zasadnutia Prezídia SZFB Edícia 2023 

 

 
PROGRAM ZASADNUTIA 

 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

 

Číslo:    06 

Orgán:   Prezídium SZFB 

Dátum zasadnutia: 3. apríl 2023 (pondelok) 

Čas zasadnutia: 11:00 h 

Miesto zasadnutia: Bratislava, sekretariát SZFB, Junácka 6 

 

PROGRAM 

 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 

2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 

3. Správa o plnení uznesení 

4. Rozpočet SZFB 2023 

5. Zriadenie Komisie školského florbalu SZFB 

6. Verejné obstarávanie 

7. Rôzne 
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Zápisnica zo zasadnutia Prezídia SZFB 

 
Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 
Názov zasadajúceho orgánu Prezídium Slovenského zväzu florbalu 
Miesto konania zasadnutia Bratislava, sekretariát 
Deň konania zasadnutia 03.04.2023 
Čas začiatku zasadnutia 11:00 h 
Čas ukončenia zasadnutia 15:15 h 
Predsedajúci Martin Kopejtko, prezident SZFB 
Zapisovateľ Oto Divinský 

 
Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 
M. Kopejtko, J. Klobučník, P. Bulko, J. Hvozdík, R. Cibik, J. Matejka, M. Kunštek 
Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 
 
Hostia prítomní na zasadnutí 
O. Divinský, H. Kunšteková, Ľ. Sarnovský 

 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 4 
Uznášaniaschopnosť áno 
Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 4 
Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na 
prípravu zasadnutia dodržaná 

bola 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Číslo zápisnice P-SZFB/Z-06-2023 
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Schválený program zasadnutia 
 

Program:  
1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Rozpočet SZFB 2023 
5. Zriadenie Komisie školského florbalu SZFB 
6. Verejné obstarávanie 
7. Rôzne 

 
 

Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

• boli zaslané elektronicky k bodom 2. – 6. 

• boli predložené na zasadnutí k bodom - 

• sú archivované na sekretariáte SZFB 
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Bod č. 1 Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
 
Na úvod zasadnutia privítal všetkých členov prezídia a hostí prezident zväz Martin Kopejtko. 
Informoval členov prezídia, že sekretár zväzu Oto Divinský ukončuje svoju činnosť pre 
Slovenský zväz florbalu.  Prezident zväzu Martin Kopejtko mu poďakoval za doterajšiu prácu 
pre zväz a zaželal mu veľa úspechov v ďalšom živote a odovzdal mu plaketu. Oto Divinský 
takisto poďakoval za doterajšiu spoluprácu.  
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
M. Kopejtko: Navrhol za zapisovateľa O. Divinského a overovateľa P. Bulka. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• - 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/021-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• zapisovateľa zápisnice Ota Divinského a overovateľa zápisnice Patrika Bulka. 
 

Hlasovanie o uznesení 
 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 2 Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
 

Navrhovaný program zasadnutia 
 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Rozpočet SZFB 2023 
5. Zriadenie Komisie školského florbalu SZFB 
6. Verejné obstarávanie 
7. Rôzne 

 
Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

 
Prezident M. Kopejtko predložil program zasadnutia, ktorý bol členom prezídia zaslaný. 
Nikto z členov prezídia nemal návrh na zmenu alebo doplnenie programu zasadnutia, preto 
bol odsúhlasený navrhovaný program zasadnutia. 

 
Zoznam podkladov k bodu 

 
• Program zasadnutia P-SZFB 

 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/022-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• program zasadnutia P-SZFB: 
1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Rozpočet SZFB 2023 
5. Zriadenie Komisie školského florbalu SZFB 
6. Verejné obstarávanie 
7. Rôzne 

 
Hlasovanie o uznesení 

 
• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 3 Správa o plnení uznesení 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
Bod uviedol O. Divinský, ktorý skonštatoval, že v sledovaní je 5 uznesení, všetky mali termín 
splnenia pred dátumom konania zasadnutia prezídia. K jednotlivým úlohám sa vyjadrili 
zodpovedné osoby za plnenie týchto úloh. 
R. Cibik splnil úlohu ohľadom výberového konania materiálno- technického vybavenia pre 
školské súťaže. 
J. Hvozdík splnil úlohu pripraviť návrh súťaže Slovenský pohár 23/24. Návrh bol odoslaný 
mailom. 
Ľ. Sarnovský sa vyjadril k organizovaniu podujatí a ich podpore. Nakoľko pôsobí v Rade 
ministra pre šport, je možné odtiaľ čerpať finančné prostriedky. Žiadosť môže ísť na Radu 
ministra pre šport, poskytujú sa prostriedky až do výšky do 100 tisíc eur. Navrhuje pripraviť 
kategorizáciu podujatí. Zväz môže pomôcť organizátorom športových podujatí, treba však 
zadefinovať kategorizáciu podujatí. Význam kategorizácie je v tom, že budeme vedieť 
zadefinovať podmienky príspevku a konkrétnejšie podmienky partnerstva. Vyjadril sa 
kriticky k nesplneniu úlohy. 
J. Klobučník oponoval Ľ. Sarnovskému, že úlohou nebolo vytvoriť kategorizáciu podujatí, ale 
nastaviť finančnú podporu na florbalové podujatia. Ak je treba urobiť kategorizáciu podujatí, 
treba to zadať ako novú úlohu. 
R. Cibik súhlasí s J. Klobučníkom, že nešlo o kategorizáciu podujatí. 
J. Hvozdík sa pýtal, či ak podujatie získa záštitu SOŠV, môže ísť na Radu ministra pre šport 
žiadosť o príspevok. Súhlasí s názorom, že je potrebné vypracovať kategorizáciu podujatí. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• Správa o plnení uznesení 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/023-2023 

 
Prezídium SZFB 

a) berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení 

b) schvaľuje 
vypustiť zo sledovania ako splnené uznesenia P-SZFB/14/089-2022, P-SZFB/14/093-
2022, P-SZFB/14/094-2022, P-SZFB/02/013-2023 

c) schvaľuje 
nový termín plnenia uznesenia P-SZFB/16/111-2022: termín konania K-SZFB 2023 

 
Hlasovanie o uznesení 

 
• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Číslo uznesenia: P-SZFB/06/024-2023 

 

Prezídium SZFB ukladá 
• predložiť dokument Nová dekáda slovenského florbalu na Konferenciu SZFB 2023. 

Zodpovední: J. Hvozdík, M. Kopejtko / termín: v texte 
 

Hlasovanie o uznesení 
 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 4 Rozpočet SZFB 2023 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
J. Hvozdík vysvetlil zmeny rozpočtu od posledného návrhu, vysvetlil navrhované navýšenie 
zábezpek, taktiež štartovného a príspevok na cestovné v celoštátnych súťažiach. Štartovné 
je príspevok zväzu, príspevok na cestovné ide rozhodcom, zábezpeka zostáva klubom, ak 
nebudú dostávať pokuty. Je potrebné zvýšenie vlastných zdrojov.  
R. Cibik súhlasí s navýšením, ale teraz nie je vhodná chvíľa, nakoľko je v súčasnosti zložitá 
situácia, klubom sa navýšili hlavne náklady na prenájmy hál a znížili sa im podpory zo 
samospráv. Navrhuje zvyšovanie poplatkov až od nasledujúcej sezóny. 
M. Kopejtko vyjadril názor, že kluby si prídu na slušné peniaze na to, že sa jedná o amatérsky 
šport.  
Ľ. Sarnovský upozornil, že ešte predchádzajúce plánovalo navyšovanie, plánované vlastné 
zdroje boli vyššie už v roku 2018 ako sú teraz. 
H. Kunšteková informovala, že vďaka pandémie kovidu, P-SZFB odpustilo poplatky klubom, 
teraz sa navyšujú prostriedky len o pár eur. 
P. Bulko súhlasí, aby sa zvýšilo štartovné o 15%, no nepáči sa mu navýšenie zábezpeky 
a podľa neho by mala byť nižšia. 
J. Hvozdík navrhol, aby sa znížila suma v zábezpeke o 5000eur, nakoľko by malo prísť ďalšie 
navýšenie prostriedkov z PUŠ. Taktiež navrhuje, aby sa zvýšila položka ostatné príjmy o 5000 
eur. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• Rozpočet 2023 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/025-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• Rozpočet SZFB pre rok 2023 s navrhnutými zmenami v položkách P220 na 25000 €, 
P221 na 12000 €, P222 na 13000 € a P302 na 22000 €. 

 
Hlasovanie o uznesení 

 
• ZA: 5 (Kopejtko, Hvozdík, Bulko, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 1 (Cibik) 
• ZDRŽAL SA: 1 (Klobučník) 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 5 Zriadenie Komisie školského florbalu SZFB 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
M. Kunštek vysvetlil zriadenie novej komisie, jej úlohy a potreby. 
M. Kopejtko upozornil, že nie je samozrejmosťou, že SZFB získal na školské súťaže najvyššie 
finančné prostriedky. Je rád, že sa podarilo v tomto roku rozšíriť školské súťaže aj o stredné 
školy. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• Štatút Komisie školského florbalu SZFB 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/026-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

a) zriadenie Komisie školského florbalu SZFB 
b) Štatút Komisie školského florbalu SZFB 

 
Hlasovanie o uznesení 

 
• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 
 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/027-2023 

 

Prezídium SZFB ustanovuje 
• Miroslava Kunšteka do funkcie predsedu Komisie školského florbalu SZFB 

 

Hlasovanie o uznesení 
 

• ZA: 6 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 1 (Kunštek) 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Číslo uznesenia: P-SZFB/06/028-2023 
 
Prezídium SZFB na návrh predsedu KŠKF SZFB ustanovuje 

a) Patrika Bulka do funkcie člena Komisie školského florbalu SZFB 
b) Lukáša Vrábeľa do funkcie člena Komisie školského florbalu SZFB 

 
Hlasovanie o uznesení 

 
• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 
 
Po skončení tohto bodu navrhol prezident zväzu M. Kopejtko krátku prestávku. 
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Bod č. 6 Verejné obstarávanie 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
O. Divinský vysvetlil celý proces a priebeh verejného obstarávania. Vyhodnotil ho ako 
úspešne zvládnuté, všetok materiál, tzn. exteriérový povrch, mantinely aj bránky sú už 
uložené v sklade a pripravené k používaniu. 
H. Kunšteková informovala, že na základe nákupu tovaru nad 10 tisíc eur z krajiny mimo 
Slovenska vznikla zväzu povinnosť registrácie DPH. Znamená to, že pri ďalšom nákupe tovaru 
zo zahraničia je potrebné uhrádzať DPH Finančnej správe SR. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• Informácia o priebehu verejného obstarávania 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/029-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• informáciu o priebehu verejného obstarávania 
 

Hlasovanie o uznesení 
 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 7 Rôzne 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
M. Kopejtko predložil informáciu o využití povrchu a mantinelov. Členovia prezídia sa 
dohodli, že pripravia návrhy podmienok zapožičiavania povrchu a mantinelov. Termín si 
stanovili na 17.4. s tým, že 24.4. by mala ísť informácia pre členov. 
J. Hvozdík otvoril tému k podujatiu Slovenský pohár 23/24.  
R. Cibik navrhol poslať klubom dotazník s tým, aby sa vyjadrili, či majú záujem o toto 
podujatie. 
J. Hvozdík súhlasí s návrhom, zo sekretariátu bude zaslaný uvedený dotazník. 
Ľ. Sarnovský informoval o príprave najvyšších súťaží v novej sezóne 2023/24, 10 klubov MEX 
má záujem o TV prenosy, po vylosovaní sa dohodnú zápasy, ktoré sa budú vysielať v TV. 
V máji, resp. júni dostanú kluby návrh zmluvy. Kluby sa dohodnú na rozpise TV, pre kluby MEX 
je rezervovaných 20 prenosov. 
M. Kopejtko povedal, že informácie zo stretnutí s klubmi MEX a ZEX budú prezentované na 
konferencii aj pre iné kluby. 
Ľ. Sarnovský informoval, že po sezóne sa bude hodnotiť mediálna stratégia, mediálny tím 
musí riešiť veľa komplikácii, oslovili sme nových stážistov, ktorí napĺňajú informácie na 
webstránku. Najprv musí byť vyriešený dizajn webu, aby bol prijateľnejší a funkčnejší 
a potom až obsah. 
M. Kopejtko informoval, že legislatívnymi predpismi sa prezídium bude zaoberať v máji pred 
sezónou. 
M. Kopejtko informoval o príprave galavečera Florbalové osobnosti Slovenska. Po 
komunikácii s primátorom Dubnice, a na základe spolupráce SOŠV, by sa mal galavečer 
uskutočniť v priestoroch SOŠV, bude pozvaný aj primátor Dubnice, aj predseda SOŠV. 
M. Kopejtko hovoril, že v tomto roku v októbri budeme organizovať 6NCh, v súčasnosti 
prebieha diskusia, kde by sa mohlo podujatie organizovať. Navrhol Banskú Bystricu, kde je 
dobré zázemie a uvidíme, s čím nám dokážu pomôcť samosprávy. Ubytovacie kapacity 
v Banskej Bystrici nie sú problém. Do konca apríla musíme zverejniť a oznámiť IFF aj krajinám, 
kde sa bude konať podujatie.  
J. Matejka informoval, že komisia reprezentácie zisťovala u trénerov, kde by sa mohol turnaj 
konať, oni navrhujú Trenčín, Nitra.  
M. Kopejtko eviduje informáciu o materiálnom zabezpečení na propagačné podujatia, boli 
sme pozvaní na finále školských súťaží do Šamoríne, kde môžeme spropagovať slovenský 
florbal 
Ľ. Sarnovský informoval, že začala spolupráca s Aréna TV šport, s TV sa uzatvára zmluva na 3 
roky. S JOJ šport sme sa nedohodli na spolupráci, majú zakúpené práva na veľké športy a 
RTVS sa bude zrejme meniť po voľbách, TV Dajto nemá záujem o florbal, preto začala 
spolupráca so spomenutou TV. Vyhodnotili sme Arénu TV šport ako najlepšiu 
a najrozumnejšiu pre vzájomnú spoluprácu. Plánujú sa florbalové pondelky a MS, 20 sekúnd 
materiál budeme posielať iným TV. V rámci zápasov budú reklamné spoty, ktoré má záujem 
SZFB s.r.o. predávať a získavať tak ďalšie zdroje. 
J. Klobučník sa pýtal, aká je asi predstava využitia reklamných spotov a príjmu z reklamy. 
M. Kopejtko sa informoval trénera reprezentácie juniorov P. Bulka aká je nálada v družstve 
juniorov. 
P. Bulko informoval, že v tomto momente sa objavila nominácia, bola im zaslaná, zdravotne 
by mali byť všetci hráči zdravotne v poriadku, majú nariadené 3 týždne kondičnej prípravy. 
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M. Kopejtko informoval, že v rámci sústredení by bolo dobré mať mentálneho kouča, bolo by 
fajn, aby bol súčasťou nejakých zrazov. 
M. Kunštek sa pýtal, či materiálne zabezpečenie na propagačné podujatia sa bude riešiť teraz 
alebo sa to odkladá na neskôr, aby sme vedeli riešiť najbližšie podujatie. 
J. Matejkasa pýtal, či sme partnerom florbalovej akadémie v Trenčíne, informoval, že počas 
prijímacích pohovorov sa udialo veľa problémov a prešľapov. 
P. Bulko podrobne vysvetľoval ako prebiehali prijímacie pohovory a ako do nich zasahoval M. 
Sága. 
M. Kopejtko informoval, že sa pripravujú jednotné podmienky pre všetky akadémie. 
 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• - 
 
 
 
 
Po skončení tohto bodu ukončil prezident zväzu M. Kopejtko zasadnutie prezídia, 
všetkým členom sa poďakoval a zaželal im šťastnú cestu domov. 
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SCHVÁLENÉ UZNESENIA 
 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/021-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• zapisovateľa zápisnice Ota Divinského a overovateľa zápisnice Patrika Bulka. 
 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/022-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• program zasadnutia P-SZFB: 
1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Rozpočet SZFB 2023 
5. Zriadenie Komisie školského florbalu SZFB 
6. Verejné obstarávanie 
7. Rôzne 

 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/023-2023 

 
Prezídium SZFB 

a) berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení 

b) schvaľuje 
vypustiť zo sledovania ako splnené uznesenia P-SZFB/14/089-2022, P-SZFB/14/093-
2022, P-SZFB/14/094-2022, P-SZFB/02/013-2023 

c) schvaľuje 
nový termín plnenia uznesenia P-SZFB/16/111-2022: termín konania K-SZFB 2023. 

 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/024-2023 

 
Prezídium SZFB ukladá 

• predložiť dokument Nová dekáda slovenského florbalu na Konferenciu SZFB 2023. 
Zodpovední: J. Hvozdík, M. Kopejtko / termín: v texte 

 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/025-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• Rozpočet SZFB pre rok 2023 s navrhnutými zmenami v položkách P220 na 25000 €, 
P221 na 12000 €, P222 na 13000 € a P302 na 22000 €. 
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Číslo uznesenia: P-SZFB/06/026-2023 
 
Prezídium SZFB schvaľuje 

a) zriadenie Komisie školského florbalu SZFB 
b) Štatút Komisie školského florbalu SZFB 

 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/027-2023 

 
Prezídium SZFB ustanovuje 

• Miroslava Kunšteka do funkcie predsedu Komisie školského florbalu SZFB 
 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/028-2023 

 
Prezídium SZFB na návrh predsedu KŠKF SZFB ustanovuje 

a) Patrika Bulka do funkcie člena Komisie školského florbalu SZFB 
b) Lukáša Vrábeľa do funkcie člena Komisie školského florbalu SZFB 

 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/06/029-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• informáciu o priebehu verejného obstarávania 
 
 
 
 
 

Prezident SZFB – Martin Kopejtko  

Zapisovateľ – Oto Divinský  

Overovateľ – Patrik Bulko  

 


